

~GHG VERIFICATION OPINION~
CERTIFICATE



No: CN-CV-2023005

We hereby certify that:

SHYA HSIN PACKAGING INDUSTRY (CHINA) CO., LTD.

Registered Address: NO.139, Yujinxiang Road, Precision Machinery Industrial Park, Kunshan. Jiangsu, China

1. The GHG statement of this organization is prepared in accordance with the related requirement of ISO 14064-1: 2018 on GHG quantification, monitoring and reporting. The GHG statement of this organization is free from significant errors, omissions or misstatements.

2. The GHG statement of the organization covers the period of 2022/01/01-2022/12/31

3. GHG emissions by organization's operations activity:

Category 1:	Category 2:	Category 3:	Category 4:	Category 5:	Category 6:	Total emissions (tCO ₂ e)
Direct GHG emissions and removals (tCO ₂ e)	Indirect GHG emissions from imported energy (tCO ₂ e)	Indirect GHG emissions from transportation (tCO ₂ e)	Indirect GHG emissions from products used by an organization (tCO ₂ e)	Indirect GHG emissions associated with the use of products from the organization (tCO ₂ e)	Indirect GHG emissions from other sources (tCO ₂ e)	
1354.99	55930.01	--	--	--	--	57285.00

4. Verification criteria: ISO 14064-1:2018 Greenhouse gases – Part 1: Specification with guidance at the organization level for quantification and reporting of greenhouse gas emissions and removals; ISO 14064-3:2019 Greenhouse gases — Part 3: Specification with guidance for the verification and validation of greenhouse gas statements

Issued Date: 2023/05/31

Issuing Authority: Nanjing Huitan Energy Technology Co., Ltd



Signed by:

温室气体核查陈述



GHG VERIFICATION OPINION

证书编号/No: CN-CV-2023005

兹证明

洽兴包装工业（中国）有限公司

地址：江苏省昆山经济技术开发区精密机械产业园郁金香路 139 号

1、组织 GHG 声明中对温室气体排放和清除的量化、监测和报告符合 ISO 14064-1: 2018 的相关要求。

2、组织 GHG 陈述所覆盖时间段：2022 年 01 月 01 日至 2022 年 12 月 31 日。

3、组织运营控制边界排放情况如下：

类别一：	类别二：	类别三：	类别四：	类别五：	类别六：	排放总量
直接温室气体排放量 (tCO ₂ e)	输入能源的间接温室气体排放量 (tCO ₂ e)	运输产生的间接温室气体排放量 (tCO ₂ e)	组织使用的产品产生的间接温室气体排放量 (tCO ₂ e)	与使用组织产品有关的间接温室气体排放量 (tCO ₂ e)	其它来源的间接温室气体排放量 (tCO ₂ e)	排放总量 (tCO ₂ e)
1354.99	55930.01	--	--	--	--	57285.00

4、核查准则：ISO 14064-1: 2018 温室气体 第一部分 组织层次上对温室气体排放和清除的量化和报告的规范及指南；ISO 14064-3: 2019 温室气体 第三部分 温室气体陈述审定与核查的规范及指南

证书颁发日期：2023 年 05 月 31 日

发证机构：南京惠碳能源科技有限公司

签发：

